
Zápisnica 64/2023 

zo zasadnutia Vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 7. marca 2023 o 09:00 hod. 

 

 

Zasadnutie sa uskutočnilo prezenčnou formou. 

 

Prítomní členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave: prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; prof. Ing. Milan 

Polakovič, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD.; prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; Ing. Branislav Pastucha, 

PhD.; prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD.; Filip Dian 

Prítomná prostredníctvom online pripojenia: doc. Ing. Milena Reháková, PhD. 

Ospravedlnený: doc. Ing. Dušan Berkeš, PhD. 

Prizvaný: Ing. Jozef Dzivák 

 

PRAVIDELNÉ BODY ROKOVANIA: 
1. Kontrola úloh (Pastucha) 
2. Aktuálne informácie o projekte Accord (Lakatoš, Pastucha, Gatial) 
3. Aktuálne informácie o priebehu propagácie fakulty (Drtil, Pastucha) 

PROGRAM: 
1. Hlavné úlohy, ročný plán činností a finančné zabezpečenie SCHK, digitálnej knižnice a 

vydavateľstva FCHPT na rok 2023 (Polakovič, prizvaný Ing. Dzivák, presunuté z 31.1.2023) 
2. Plán verejného obstarávania pre rok 2023 (presunuté z 31.1.2023, Pastucha) 
3. Správa o stave podnikateľskej činnosti na FCHPT STU za rok 2022 (presunuté zo 14.2.2023, 

Polakovič) 
4. Správa BOZP a PO na FCHPT za rok 2022 - doplnenie (Pastucha) 
5. Pedagogické výkony ústavov v roku 2022 – podklady na delenie dotačných prostriedkov pre 

rok 2023 (Reháková) 
6. Vedeckovýskumné výkony ústavov v roku 2022 – podklady na delenie dotačných prostriedkov 

pre rok 2023 (Polakovič) 
7. Správa o činnosti CHEM – Spolku študentov FCHPT STU za rok 2022 (Dian) 
8. Rozdelenie mzdových prostriedkov na FCHPT STU na rok 2023 (presunuté, Gatial) 
9. Návrh rozdelenia dotačných prostriedkov (bez mzdových prostriedkov) na FCHPT STU 

v Bratislave pre rok 2023 (presunuté, Gatial) 
10. Rozličné 

 

Dekan fakulty prof. Gatial otvoril zasadnutie Vedenia FCHPT STU v Bratislave. 

 

Kontrola úloh 

Zastupujúci tajomník fakulty Ing. Pastucha skontroloval stav plnenia stanovených úloh. Úlohy 

odprezentoval v priebehu vedenia. 

 

Bod 1. Hlavné úlohy, ročný plán činností a finančné zabezpečenie SCHK, digitálnej knižnice a 

vydavateľstva FCHPT na rok 2023 

Prodekan prof. Polakovič SCHK predstavil koncepčnú činnosť SCHK, upozornil na potrebu dopracovania 

koncepcie edičnej činnosti a odovzdal slovo riaditeľovi SCHK.  

Ing. Jozef Dzivák prezentoval minuloročnú činnosť SCHK. Informoval o možnosti nákupu nového 

servera a diskového poľa s možnosťou poskytovania služieb pre potreby Univerzitnej knižnice v 



Bratislave a MTF STU v Trnave. Väčšina kapacity servera bude slúžiť pre potreby FCHPT STU v Bratislave 

s možnosťou rozširovania výkonu serverov. Za týmto účelom požiadal vedenie fakulty o poskytnutie 

finančných prostriedkov vo výške 10 000 eur nad požadované finančné prostriedky. Zároveň podal 

informáciu o modernizácií bezdrôtovej siete na fakulte, príprave výmeny metalických káblov po 

fakulte, ako aj o príprave montáže meteorologickej stanice a príprave fotovoltaickej elektrárne na 

ploche strechy NB. S členmi vedenia prediskutoval možnosť úpravy časti priestorov knižnice na 

konzultačné priestory. Prodekan prof. Polakovič informoval o pripravenosti SCHK ohľadom 

zabezpečenia tlače v súlade s edičným plánom fakulty. Na záver Ing. Jozef Dzivák informoval 

o možnosti zapojenia sa do projektov v spolupráci s USA ambasádou a prezentoval možnosť vytvorenia 

spoločných pracovísk vybraných anglických univerzít. Jednalo by sa o štúdium s diplomom vydávaným 

konkrétnou univerzitou z Anglicka. Vedenie konštatovalo, že tieto záležitosti si vyžadujú v prípade 

záujmu rokovania na úrovni rektorátu. Informoval o zámere organizovania krúžkov pre deti od leta 

tohto roka s cieľom získania vzťahu detí k vede a technike a univerzite ako celku. 

Dekan fakulty požiadal riaditeľa SCHK o prezentáciu oboch materiálov (z vedenia 31.01.2023 

a dnešného) na Kolégiu dekana doplnenú o informáciu týkajúcu sa dokončenia modernizácie siete 

v novej budove v tomto roku. 

 

Bod 2. Plán verejného obstarávania pre rok 2023 

Zastupujúci tajomník fakulty Ing. Pastucha predstavil prítomným členom vedenia Plán verejného 

obstarávania na FCHPT pre rok 2023. Plán vychádza zo štatistických údajov za minulé roky ako aj 

z údajov za jednotlivé pracoviská fakulty, ktoré boli k dnešnému dňu vložené do informačného systému 

pre riadenie verejného obstarávania pre všetky druhy postupov – Eprocurement. Následne 

prezentoval výsledky úspor finančných prostriedkov z verejných obstarávaní za minulý rok. 

 

Bod 3. Správa o stave podnikateľskej činnosti na FCHPT STU za rok 2022 

Prodekan prof. Polakovič na úvod upozornil, že materiál obsahuje na rozdiel od predchádzajúcich rokov 

aj príjmy za krátkodobý prenájom. Následne predstavil spracované údaje v tejto oblasti. Konštatoval, 

že v roku 2022 bol počet „ZoD“  menší ako v minulých rokoch, avšak výnosy boli vyššie. Prodekan prof. 

Drtil upozornil, že spolupráca s firmami ma klesajúcu tendenciu. Prodekan prof. Polakovič podrobne 

prezentoval počet zákaziek za jednotlivé pracoviská. 

 

Bod 4. Správa BOZP a PO na FCHPT za rok 2022 

Zastupujúci tajomník fakulty Ing. Pastucha odprezentoval doplnenú Výročnú správu o stave 

bezpečnosti a ochrany zdravia pri práci a ochrany pred požiarmi za rok 2022 na FCHPT STU v Bratislave. 

Konštatoval, že materiál bol prerokovaný v Komisii BOZP, bol doplnený o konkrétne nedostatky zistené 

v roku 2022. Zároveň predložil návrh Štatútu komisie BOZP, ktorý ustanovuje počet členov, štruktúru 

zloženia komisie, činnosti komisie, činnosť predsedu komisie a tajomníka komisie. Pán dekan 

prítomných členov požiadal, aby sa k predloženému štatútu do týždňa vyjadrili a následne, ak nebudú 

výhrady, pristúpi k jeho podpísaniu tak, aby sa stal záväzným a platným dokumentom fakulty. 

Prodekanka doc. Reháková požiadala, aby skôr ako bude materiál zaslaný riaditeľom ústavov boli 

nedostatky v prílohe rozpísané po pracoviskách a nie po poschodiach. Dekan fakulty požiadal 

zastupujúceho tajomníka o predmetnú úpravu tak, ako to navrhla pani prodekanka. 

 

 



Bod 5. Pedagogické výkony ústavov v roku 2022 – podklady na delenie dotačných prostriedkov pre 

rok 2023 

Prodekanka doc. Reháková predstavila spracované údaje k pedagogickým výkonom ústavov v roku 

2022. Konštatovala, že v porovnaní s minulými rokmi nedošlo k výrazným zmenám. Prodekan prof. 

Drtil konštatoval dlhoročné rozdiely medzi oddeleniami. Prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc. sa pýtal či je 

spracovaná nejaká štatistika, ktorá by tieto výkony sledovala v spojitosti s dopadom na výšku dotácií. 

Prodekan prof. Polakovič poukázal na zložitosť takéhoto výpočtu vzhľadom na rôznorodosť zamerania 

ústavov či už z pozície objemov pedagogickej činnosti, výskumnej činnosti, z pozície počtu doktorandov 

a podobne. Členovia vedenia následne diskutovali o možnostiach prehodnotenia optimalizácie 

prerozdelenia úväzkov pedagogických a výskumných pracovníkov z pohľadu dotačnej politiky. 

 

Bod 6. Vedeckovýskumné výkony ústavov v roku 2022 – podklady na delenie dotačných prostriedkov 

pre rok 2023 

Prodekan prof. Polakovič odprezentoval spracovanú štatistiku vedecko-výskumných výkonov. 

Konštatoval, že metodika spracovania sa oproti minulému roku nemenila s tým, že 65% výkonov 

pripadá na publikačné výstupy. Upozornil na rozdiely výšky finančného hodnotenia publikácií v oblasti 

prírodných vied a technického zamerania. Hodnotenie citácie zostalo na úrovni 10% a ostávajúcu 

položku 25% tvorí finančný objem grantov. Následne podrobnejšie porovnal výstupy za jednotlivé 

pracoviská. Členovia vedenia následne rozoberali systém hodnotenia vychádzajúci z metodiky 

ministerstva a k nej vhodného prispôsobenia koncepcie hodnotenia výkonov na fakulte. 

 

Bod 7. Správa o činnosti CHEM – Spolku študentov FCHPT STU za rok 2022 

Zástupca študentov pán Filip Dian vyhodnotil aktivity študentskej organizácie za rok 2022 a predstavil 

zámery na tento rok. Informoval o obnovení organizovania Beánie chemikov a Beánie technikov. 

Kladne hodnotil prácu študentských tútorov a ich prínos a pomoc najmä pre začínajúcich študentov. 

Informoval o vydaní piatich čísel časopisu Radikál v tlačenej forme a jedného v elektronickej forme. 

Následne členovia vedenia prerokovali možnosti tlačenia časopisu v SCHK. Knižnica zabezpečí tlač 

časopisu. Na záver predstavil vyúčtovanie poskytnutých finančných prostriedkov zo strany fakulty na 

aktivity CHEM – Spolku študentov FCHPT STU. Členovia vedenia zobrali na vedomie informáciu 

o použití poskytnutej dotácie. Prodekanka doc. Reháková požiadala o doplnenie mien tútorov 

a objemu získaných financií zo zdrojov FCHPT a mimo FCHPT (granty) pre potreby spracovania výročnej 

správy. 

 

Body 8. a 9. 

Z dôvodu meškania rozpisu dotácie na fakulty STU boli oba tieto body presunuté na neskorší termín 

po jeho prerokovaní v AS STU a schválení v SR STU. 

 

Bod 10. Rozličné 

• Pán dekan prof. Ing. Anton Gatial, DrSc. predstavil základné finančné parametre očakávaných 

dotačných prostriedkov pre fakultu. 

• Prodekanka doc. Reháková informovala, že Cenu rektora za mimoriadne výsledky vo 

vzdelávacej činnosti za rok 2022 bol navrhnutý prof. Ing. Michal Čeppan, PhD., ocenenie FCHPT 

za významné výsledky vo výchovno-vzdelávacej činnosti za rok 2022 získal doc. Ing. Jozef Dudáš, 

PhD. a za študentskú obec bol na ocenenie Učiteľ roka na základe ankety navrhnutý pán prof. 

Ing. Ľubomír Švorc, DrSc.. 



• Prodekanka doc. Reháková informovala, že prof. Fikar predložil zámer na vytvorenie nového 

študijného programu - Inteligentné riadenie procesov so zdôvodnením, že je to program, ktorý 

by v budúcnosti nahradil existujúci program - Riadenie procesov. Je to jeden z výstupov 

realizovaného projektu. Zámer bude prerokovaný v užšom vedení. 

• Prodekanka doc. Reháková informovala, že existujúce metodické usmernenie k hodnoteniu 

doktorandského štúdia platí len pre dobiehajúce štúdium a navrhla ho novelizovať aj pre 

študentov, ktorí nastúpili na štúdium počínajúc AR 2021/22. Členovia návrh metodického 

usmernenia vedenia prerokujú v užšom vedení.  

• Prodekan prof. Polakovič informoval o pripravovanej účasti (spolu s prodekankou doc. 

Rehákovou) na konferencii organizovanej agentúrou SARIO v Banskej Bystrici a Agentúrou 

rozvoja obchodu za účelom nadviazania spolupráce s novými partnermi z praxe. Snahou bude 

osloviť firmy, s ktorými fakulta doteraz nemala žiadnu spoluprácu.  

• Prodekan prof. Polakovič informoval o pripravovanej výzve z Ministerstva obrany SR, kde výzvy 

budú zamerané na tri oblasti. Tretia výzva je zameraná na: Efektívnejšie, odolnejšie a trvalo 

udržateľnejšie energetické zdroje s využitím moderných technológií, prostredníctvom ktorých 

môže armáda zlepšiť energetickú odolnosť. V tejto oblasti vidí priestor na zapojenie sa fakulty 

do tejto výzvy a bolo by vhodné získať viac informácii.  

• Prodekan prof. Polakovič informoval, že na budúci týždeň sa uskutoční stretnutie so zahraničnou 

účasťou na tému Bezpečnosť v chemickom výskume. Stretnutie bude dňa 12.03.2023 u nás na 

fakulte o 15:00 hod.  

• Filip Dian požiadal zabezpečiť možnosť parkovania a vstupu cez turnikety počas prebiehajúceho 

ChemDay. Zastupujúci tajomník odpovedal, že vstup bude zabezpečený a parkovanie bude 

možné bez garancie vyhradeného parkovania. 

• Zastupujúci tajomník fakulty informoval, že pracovníci prevádzky prekontrolovali všetky svietidlá 

v prednáškových miestnostiach. Nefungujúce svietidla budú v týchto dňoch vymenené. 

• Zastupujúci tajomník fakulty informoval o využívaní priestorov telocvične v poobedňajších 

hodinách. Informoval, že prenájom sa uskutočňuje v cene 30 eur/hod. Upozornil na potrebu 

zvýšenia hodinovej sadzby prenájmu tak, aby boli pokryté všetky náklady fakulty. Členovia 

vedenia odporučili prehodnotiť zvýšenie hodinovej sadzby. 

• Zastupujúci tajomník fakulty spolu s prodekanom doc. Ing. Borisom Lakatošom, PhD. informovali 

členov vedenia o vynaložených finančných prostriedkoch za energie ku dňu 07.03.2023. Vedenie 

konštatovalo obrovský nárast výdavkov na energie. Ekonomické oddelenie má pokyn faktúry 

platiť v posledný deň splatnosti. 

• prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD. informoval o stave prihlášok študentov na fakultu ku dňu 

07.03.2023. Celkovo je rozpracovaných 568 prihlášok, čo je o 200 viac ako minulý rok o tomto 

čase. K dnešnému dňu je 184 uzatvorených. Rozpracovaných zahraničných prihlášok je 222. 

V tomto roku je o 60 prihlášok od slovenských študentov viac. Na štúdium v anglickom jazyku je 

94 prihlášok. 

• prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD. informoval že organizačné záležitosti, propagovanie a prihlasovanie 

na CHEMSHOW 2023 je plánované na 27.06.2023 a je bez problémov.  

• prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc. informoval o príprave akademického senátu a požiadal dekana 

o predloženie prípadných materiálov do senátu. Keďže zatiaľ nie je schválený rozpis dotácie na 

fakulty STU, tak sa plánované marcové zasadnutie akademického senátu FCHPT neuskutoční. 



• doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD. na záver informoval o zahájení prác na rekonštrukcii starej budovy 

a predložil harmonogram sťahovania strojov, prístrojov, zariadení a zamestnancov do 

zrekonštruovaných priestorov na 5. a 6. NP. 

• doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD. informoval o služobnej ceste na celoštátne kolo Chemickej 

olympiády v Košiciach, kde odovzdal za fakultu víťazom ocenenia. 

 

Dekan prof. Gatial ukončil zasadnutie o 12:20 hod. 

 

Bratislava, 7. marca 2023 

 

Zapísal: 

Ing. Branislav Pastucha PhD., v. r. 

Zastupujúci tajomník FCHPT STU v Bratislave 

 

Overila: 

doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r. 

prodekanka pre vzdelávanie 

 

Za správnosť: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 

dekan FCHPT STU v Bratislave 

 


